



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

التاريخ: 2025/06/02
مرجع: MAZ-CS-06-2025-0139

السادة / سوق دبي المالي
المحترمين
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المزايا القابضة ش.م.ك (عامة)
Subject: Disclosure of the Results of BOD Meeting of
Al Mazaya Holding Co.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومة الجوهرية موضح به نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المزايا القابضة ش.م.ك (عامة) المنعقد بتاريخ 2025/06/02.

Reference to the above subject, kindly find attached the material information disclosure form regarding the results of the meeting of the BOD of Al Mazaya Holding Co. held on 02/06/2025.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أسعد نبيل إبراهيم
مدير تنفيذي – قطاع الخدمات المؤسسية



المرفقات:
- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

الحزب



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Marqab
Tel: +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax: +965 22311901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel: +971 80010101 | Fax: +971 4 3635457/8

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	2025/06/02
اسم الشركة المدرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	اجتمع مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) يوم الاثنين الموافق 2 يونيو 2025 في تمام الساعة الواحدة ظهراً ووافق على توقيع اتفاقية تمويلات ائتمانية مع أحد البنوك الكويتية بقيمة 35,542,500 د.ك. (خمسة وثلاثون مليون وخمسمائة واثنان واربعون ألف وخمسمائة دينار كويتي) وذلك لاستخدامها فيما يلي: - إعادة هيكلة مديونية قائمة لدى البنك بمبلغ 28,542,500 د.ك. يتم دفعها خلال 8 سنوات على أقساط دورية ودفعة نهائية تنتهي بتاريخ 30 يونيو 2033. - تجديد حدود ائتمانية قائمة ودوارة (تحت الطلب) بمبلغ 5,000,000 د.ك.، وحدود ائتمانية متاحة ودوارة (تحت الطلب) بمبلغ 2,000,000 د.ك. سوف تسهم تلك الاتفاقية في تعزيز السيولة لدى الشركة خلال فترة سريانها. حيث سينعكس أثر هذه الاتفاقية في البيانات المالية للشركة عند التوقيع على الاتفاقية النهائية وتوثيقها لدى الجهات الرسمية والمتوقع ان يتم خلال الربع الثاني أو الربع الثالث لعام 2025. سوف تسهم تلك الاتفاقية في تعزيز السيولة لدى الشركة خلال فترة سريانها. حيث سينعكس أثر هذه الاتفاقية في البيانات المالية للشركة عند التوقيع على الاتفاقية النهائية وتوثيقها لدى الجهات الرسمية والمتوقع ان يتم خلال الربع الثاني أو الربع الثالث لعام 2025.
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونسائج أعمال الشركة وعملياتها	الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي

اسم المخول بالتوقيع	أسعد نبيل إبراهيم
المسمى الوظيفي	مدير تنفيذي – قطاع الخدمات المؤسسية
التوقيع والتاريخ	2025/06/02
ختم الشركة	 MAZAYA شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (مابضة) AL MAZAYA HOLDING CO. & S.C.P. HOLDING

ن



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Marqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 46354578

Form for Disclosing Material Information

Date:	02/06/2025
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P
Material information	The Board of Directors of Al Mazaya Holding Company K.S.C.P. (Holding) had convened on Monday, 02-June- 2025, at 1:00 PM and approved to sign credit facility agreement with a Kuwaiti bank for a total of KWD 35,542,500 (thirty-five million five hundred forty-two thousand five hundred Kuwaiti Dinars) which will be used as follows: • Reprofilling current outstanding borrowings with the bank amounting to KD 28,542,500 to be repaid over 8 years via periodic installments and final balloon payment ending on 30-June-2033. • Renewal of the current outstanding revolving limit of KD 5,000,000 and renewal of available revolving limit of KD 2,000,000.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	This agreement shall enhance the Company's liquidity during its tenor. Which is expected to be reflected in the company's financial statements upon signing and notarizing the final agreement with the relevant government authorities, which is expected to take place during the second or third quarter of the year 2025.
The financial period in which the financial impact will appear	This agreement shall enhance the Company's liquidity during its tenor. Which is expected to be reflected in the company's financial statements upon signing and notarizing the final agreement with the relevant government authorities, which is expected to take place during the second or third quarter of the year 2025.

The Name of the Authorized Signatory	Asaad Nabil Ibrahim
Designation	Executive Director – Corporate Services Division
Signature and Date	02/06/2025
Company's Seal	شركة المازيا المانصة ش.م.ن.ع (مابصة) AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P. (HOLDING)

Handwritten signature/initials